
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. maj 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 787

Kan ministeren bekræfte, at Naturstyrelsen siden 2012 har arbejdet med en omlægning

af energiforsyningen på Livø, der ingen kobling har til det nationale forsyningsnet, fra at

være baseret på dieselolie til nu bæredygtig og lokal vedvarende energi i form af solcel-

ler, mindre vindmølle, varmepumper batterier, plus eventuelt biogas med dybstrøelse og

kløvergræs fra landbruget, og at disse initiativer i øvrigt har opnået stor økonomisk støtte

fra Energinet, da det vurderes, at denne type forsyningskombinationer har stor interesse

og demonstrationsværdi for mange øsamfund og andre isolerede områder i både Dan-

mark og udlandet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marianne Jelved

(RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marianne.Jelved@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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